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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 57
Både danske og tyske medier har skrevet om, at EU længe tøvede med at indkøbe co-
vid-19 vacciner. Se eksempelvis artiklen: »EU har dummet sig. Har ikke bestilt tilstrække-
lig mange vacciner«, Berlingske den 21. december 2020. Vil ministeren på den baggrund 
oplyse, hvor meget hurtigere Danmark kunne være kommet i gang med at vaccinere, 
hvis Danmark havde forfulgt en national vaccinestrategi og indgået en særaftale med 
eksempelvis Pfizer (som Israel gjorde), samt vurdere hvor meget det har kostet Danmark 
at følge EU’s fælles covid-19 strategi fremfor at følge en national strategi uafhængigt af 
EU?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-
schmidt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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